
 
 
ACTA DE LA REUNIÓ Nº1 DEL CONSELL ESCOLAR 19/20 
 
Assistents: Mia Agramunt,  Estela Berrocal, David Andrés (AFA), Mercè  
Gili,Marga Estévez, Laura Gómez, Marta Mercader, RozennJestinMagdala 
Julián, Esperança Borrull, Javier González, Cristina Martínez, Núria Merino i 
Gisela Cabré. 
  
No assistents:  Elena  Alquézar (baixa laboral) 
 
 
Es reuneix el Consell Escolar del CEIP Àngels Garriga, a la sala de mestres del 
centre, a les 17 hores del dia 18 de setembre del 2019 sota la presidència de la 
directora Rosa Mª Agramunt Perelló, per tractar els següents temes: 
 
 
ORDRE DEL DIA: 
 
 

1. Presentació i aprovació, si s’escau, de l’acta de l’última sessió del curs  
anterior. APROVADA 

 
2. Incorporació de nous membres del sector mestres al Consell Escolar. 

Estela Berrocal, Mercè Gili, Marga Estévez, Cristina Martínez. 
 

3. Informacions del curs: 
a. Incorporació de nous mestres: Josep Anton López, Sara 

Berrrocal, Isabel Ferraz, Carmen Zaragoza i Cristina Martínez. 
I en aquests moments, l’Elena Alquézar està de baixa i la 
substitueix la Irene Ceca. 
 

b. Alumnes nous. Quedan 3 places a 1r i 1 vacant a 5è.  
 

c. Novetats del curs 
 

i. Projecte AraArt 
És un projecte que encara està pendent d’aprovació i que 
s’inclou tota l’hora educativa de 9 a 16.30 en cooperació 
amb l’escola Pausa. 
 

ii. Lectura en parelles 
És un projecte que es farà a 5è i que aquest curs iniciem. 



Es basa en la tutoria entre iguals, parelles d’alumnes que 
aprenen a través d’una activitat estructurada. 
L’objectiu principal és la millora de la competència lectora 
i la millora en l’expressió escrita específicament en el 
procés de composició de textos. 
Es durà a terme durant  3 anys i caldrà que les persones 
implicades facin formació. 
 

iii. Continuïtat Modelatge 0-6 
Aquest any farem el segon curs d’aquest pla pilot i que  
les mestres implicades rebran formació. 

 
iv. Continuïtat Pla de Transformació Digital 

En ser escola pilot de transformació digital, aquest curs 
realitzarem una formació per part dels docents per 
conèixer les eines TAC. 

 
v. Creació de la Comissió Pla de Coeducació/Gènere 

 
Seguint amb el Pla de Convivència, cal crear la Comissió 
de Gènere. 
S’ha de fer una comissió amb membres del Consell 
Escolar tant del professorat com de les famílies i algú de 
l’equip educatiu. 
Tenim en compte que moltes de les persones del Consell 
ja formen part d’alguna comissió, les famílies proposen 
de que sigui una persona de la l’AFA (Maria Villella). 
 
Mediació: Magdala Julián 
Econòmica: Laura Gómez 
Festes: Marta Mercader. 
 
 

vi. Formació Comissió de Festes del 50è Aniversari Escola 
 
Cal gastar els diners de la subvenció que ens han donat 
abans de 31 de desembre de 2019; tenim ja en marxa, 
l’edició del llibre del 50è, la presentació del llibre que es 
farà al Casal Font d’en Fargas  i del Dia sense cotxes, 
que és el primer acte de la celebració del 50è Aniversari i 
totes aquestes activitats ens serviran per pagar les 
despeses dels diners de la subvenció. 
També volem fer cantimplores amb el logo del 50è, 
mirarem models i preus i valorarem com ho fem. 
 

 
 

4. Presentació i aprovació, si s’escau,  del Pla General de Centre. 
 

i. S’aprova per unanimitat. 



 
5. Anunci de dates previstes pels propers Consells Escolars de tot el curs: 

11/12/19 - 12/2/20 - 25/6/20. 
Comissió Econòmica: al 2n trimestre (data a concretar). 
 

6. Precs i preguntes 
 

a. Dia sense cotxes (20 de setembre) 
-Hivernacle d’Horta ens portaran 14 plantes al nostre carrer.  
A 2/4 de 8 serà aquí. Quatre pares i mares i una mestra estaran 
per rebre’l i col·locar-ho al llarg del carrer. 
Des del Casal, ens deixaran taules de fusta per fer activitats al 
carrer.La portaran dijous a la tarda les famílies a l’escola. 
Les famílies prepararan el plançó per regalar per després de la 
Cercavila i berenar de la tarda. 

b. El David Andrés proposa que si des d’escola es pot treballar el 
tema del Canvi Climàtic de cara al curs escolar. És un tema molt 
interessant que intentarem dur a terme. 

c. La Magdala ens explica que es va demanar  al juny a l’ajuntament 
que fes una avaluació de riscos sobre els oms de l’hort (un està 
mort i l’altra sembla que també) i de cara al futur, podria ser que 
caiguessin i afectés al nostre hort i sobretot a les persones que 
l’habiten. 
 

 
La Presidenta aixeca la sessió a les 18’20h, de la qual, com a secretària, 
estenc aquesta acta. 

 
 
 
Gisela Cabré Fusté     Rosa Ma Agramunt Perelló 
        
Secretària      Directora 

 
 

 
 


